
Zápisnica č. 11/2007 
z  rokovania vedenia STU dňa 14. 5. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Správa nehnuteľností na STU (pror. Janíček) 
2. Energetické hospodárstvo STU (pror. Janíček) 
3. Priebežný stav prípravy osláv 70. výročia založenia STU (pror. Petráš, Ing. Timár) 
4. Stav implementácie AIS na STU (pror. Finka) 
5. Fond rozvoja výskumu na STU – koncepcia (pror. Redhammer) 
6. Návrh započítavania pedagogických výkonov v rámci e-learningu (pror. Kalužný) 
7. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Vyhodnotenie dodržiavania Registratúrneho poriadku STU na rektoráte a fakultách STU 

v Bratislave (Mgr. Sikorová) 
2) 70. výročie STU – športové podujatia (pror. Petráš) 
3) Koncepcia znižovania nákladov na energie a znižovania spotreby energií na STU 

Bratislava (pror. Janíček) 
4) Návrh započítavania pedagogických výkonov v rámci e-learningu (pror. Kalužný) 
5) Fond rozvoja výskumu na STU – koncepcia (pror. Redhammer) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/6/2007 
 
Nesplnené úlohy:  3/7/2007 - plnenie úlohy predĺžené do 11. 06. 2007 
 
Úloha V-STU č. 1/11/2007 
Rektor STU ukladá pripraviť a odoslať list na súčasti STU v súvislosti s nedostatkami 
zistenými pri kontrole dodržiavania Registratúrneho poriadku STU. Súčasne rektor STU 
ukladá Mgr. Sikorovej priebežne upozorňovať na nedostatky zistené v oblasti dodržiavania 
Registratúrneho poriadku STU. 
Z: Mgr. Sikorová, Ing. Timár 
T: 28. 05. 2007 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Janíček:  
- Informoval o projektoch STU a ENEL v rámci otvárajúcej sa spolupráce 
- Na rekonštrukciu ŠD Mladosť je potrebné uvolniť sumu cca 806 tisíc Sk na vypracovanie 

stavebného zámeru 



- Informoval o športovom podujatí ako súčasti osláv 70. výročia založenia STU. Jedná sa 
o medzinárodný Dunajský maratón lodí – 8 veslíc. Na budúce rokovanie vedenia STU 
pripraví podrobnejšiu informáciu o tejto akcii. 

 
Rektor Báleš:  
- Informoval o ponuke priestorov pre STU od firmy MONDI SCP, a.s. Ružomberok 
- Informoval o príspevku firmy HORNEX pre STU na oslavy 70. výročia založenia STU 
 
Prorektor Finka:  
- Informoval o úspechu STU vo finále súťaže Microsoft 
- Informoval o  stretnutí s odborníkmi z Brna ohľadne implementácie SAP (Sofie) na STU. 
 
 
K bodu 1 Správa nehnuteľností na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o stave majetku STU – Trnava, nábrežie Dunaja – 

Ovsište + športová hala, možnosti výstavby nového internátu pre STU. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/11/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave nehnuteľností STU. 
 
 
K bodu 2 Energetické hospodárstvo STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál ako 1. informáciu s údajmi za posledné 3 roky, 

aby bolo možné sledovať vývoj. Materiál bude v spolupráci s energetikmi 
rozpracovaný a budú prijaté opatrenia pre budúcnosť. Informoval aj 
o externých firmách, ktoré ponúkajú dodávky a riadenie spotreby energií pre 
STU. 

Pror. Finka: Odporučil v tomto smere spolupracovať s energetickými auditormi zo SvF 
STU. 

Rektor Báleš: V rozpracovanom materiáli, ktorý bude dodaný musia byť pri jednotlivých 
opatreniach aj konkrétne termíny a zodpovednosť.  

 
Stanovisko V-STU č. 2/11/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave energetického hospodárstva STU 
a o možnostiach znižovania nákladov na energie. 
 
Úloha V-STU č. 2/11/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi pripraviť materiál s konkrétnymi návrhmi na 
zníženie spotreby energií na STU ako aj na zníženie nákladov na energie. 
Z: Pror. Janíček 
T: 11. 06. 2007 
 
 
K bodu 3 Priebežný stav prípravy osláv 70. výročia založenia STU 

(pror. Petráš, Ing. Timár) 
  
Ing. Timár: Prezentoval písomný materiál pripravený prorektorom Petrášom. Tento 

obsahuje rozpis športových súťaží za účasti družstiev z STU Bratislava, UK 
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Bratislava, VUT Praha, TU Wien, TU Budapest (Veszprém). Súčasne sú 
v ňom vyšpecifikované náklady na jednotlivé športové súťaže ako aj na 
konanie medzinárodnej vedeckej konferencie (oblasť športu). 

Rektor Báleš: Navrhol schváliť čiastku 84 080,-Sk požadovanú na športové súťaže. 
Vedeckú konferenciu navrhuje podporiť čiastkou 20 tisíc SK a zvyšok vybrať 
na vložnom. Ďalšou možnosťou je hovoriť s doc. Veselým, ktorý organizuje 
vedeckú konferenciu k 70. výročiu založenia STU o možnosti začlenenia 
športovej konferencie ako sekcie v ním organizovanej vedeckej konferencii. 

 
Uznesenie V STU č. 1/11/2007 
Vedenie STU schvaľuje finančnú čiastku vo výške 84 080,-SK na realizáciu športových 
súťaží v rámci osláv 70. výročia založenia STU. Na vedeckú konferenciu schvaľuje príspevok 
vo výške 20 000,-Sk. 
 
 
K bodu 4 Stav implementácie AIS na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Existuje písomný materiál predložený tesne pred nástupom pror. Finku do 

funkcie. Informoval o príprave tlačovín, prepojeniach AIS na iné systémy 
existujúce na STU. Budú zmeny v Rade AIS. 

Pror. Janíček: Informoval, že 10. júna 2007 bude stretnutie ohľadom AIS v Gabčíkove. Je 
potrebné dovtedy zhromaždiť pripomienky. 

Pror. Kalužný: Upozornil, že stále nie sú hotové dokumenty potrebné pre modul štúdium, 
hlavne nepripravenosť dokumentov týkajúcich ukončovania štúdia a 
prijímacieho konania vytvára kritickú situáciu. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/11/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave implementácie AIS na STU. 
 
 
K bodu 5 Fond rozvoja výskumu na STU – koncepcia (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál – 1. návrh na zriadenie celkom 4 fondov na 
podporu rozvoja vedy a výskumu na STU. Jedná sa o Motivačný fond, Fond 
na refundáciu nákladov spojených s podávaním projektov, Fond na podporu 
riešenia medzinárodných výskumných projektov a Fond na podporu mladých 
výskumníkov. Diskusia sa týkala hlavne spôsobu financovania týchto 
podporných fondov a zdrojov pre financovanie. 

Pror. Janíček: Podporuje totálne návratný systém pomoci pri financovaní projektov. 
Rektor Báleš: Pre fond mladých výskumníkov nie je možné požadovať totálnu návratnosť 

finančných prostriedkov. 
 
Stanovisko V-STU č. 4/11/2007 
Vedenie STU berie na vedomie návrh na Systém podpory pre podávanie návrhov projektov 
rámcových programov EÚ  pre obdobie 2007-2013 a podpory mladých výskumníkov.  
 
Úloha V-STU č. 3/11/2007 
Rektor STU ukladá pror. Redhammerovi dopracovať tento materiál v zmysle prednesených 
pripomienok a konkretizovať ho s tým, že motivačný fond a fond na podporu mladých 
výskumníkov budú nenávratné fondy a ostatné dva fondy budú pôžičkové fondy. 
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Z: Pror. Redhammer 
T: 30. 06. 2007 
 
K bodu 6 Návrh započítavania pedagogických výkonov v rámci  

e-learningu (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál – návrh na započítavanie pedagogických výkonov 

v rámci e-learningu. Konštatoval, že pripraviť materiály pre e-learning je 
pomerne náročná vec a na STU máme nedostatočnú motiváciu pre tvorbu 
takýchto materiálov. 

Pror. Janíček: Je potrebné reálne stanoviť cenu 1 hodiny pripraveného materiálu pre e-
learning a musí to byť pre tvorcov motivačné. Uviedol skúsenosti z tejto 
oblasti na FEI STU. 

Pror. Finka: Navrhuje urobiť návrh oceňovania nie započítavania pedagogických výkonov 
pri tvorbe materiálov pre e-learning. Ide o racionalizáciu, teda náklady na 
klasickú výučbu by mali byť väčšie ako na e-learning. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/11/2007 
Vedenie STU prerokovalo predložený materiál „Návrh započítavania pedagogických výkonov 
v rámci e-learningu“. Poveruje prorektora Kalužného zapracovať pripomienky do materiálu, 
stanoviť kritériá v spolupráci s komisiou pre e-learning a pripraviť aj ekonomický model pre 
oceňovanie prípravy materiálu pre e-learning. 
 
 
K bodu 7 Rozličné 
 
1) Prorektor Kalužný: 

- Informoval o termínoch pre 2. kolo prijímacieho konania na niektorých fakultách 
STU. 

- Požiadal prorektorov, aby doplnili rozpis termínov pre promócie 
- Už máme k dispozícii slovenský preklad záverečnej správy hodnotiteľov z EUA. 

Správa bude prerokovaná na nasledujúcom vedení STU 28.5.2007. 
 
2) Kvestorka Žideková: 

Informovala o pokračovaní práce na tvorbe projektových tímov pre implementáciu IS 
Sofia na STU. SjF a FA nedali načas personálne návrhy do projektových tímov a preto 
tam nebudú mať zástupcov. Situácia je taká, že nie každá fakulty môže mať svojho 
zástupcu v projektovom tíme, lebo tieto majú byť 4-členné. 

 
3) Ing. Timár: 

Predložil na rokovanie vedenia STU záverečnú správu o Majstrovstvách STU študentov 
o Pohár rektora STU 2007, ktorú vypracoval doc. Bobrík. 

 
Uznesenie V STU č. 2/11/2007 
Vedenie STU schvaľuje finančné odmeny pre riaditeľov jednotlivých súťaží v rámci 
Majstrovstiev STU študentov o pohár rektora STU 2007 vo výške 2000 Sk/osoba a odmenu 
vo výške 6000 Sk pre doc. Bobríka. 
 
4) Prorektor Finka: 

Požiadal o doplnenie výpočtovej techniky a tlačiarne v kancelárii prorektora. Rektor 
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STU mu odporučil riešiť túto otázku v spolupráci s CVT STU. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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